

Company **Endress+Hauser SE+Co. KG, Hauptstrasse 1, 79689 Maulburg**

erklärt als Hersteller, dass die „Produktberührten Materialien“ der Produkte
being the manufacturer, declares that the “Product contact materials“ of the products

Product **Micropilot**
FMR43-AABAKFNI1WLJGFB

010	Zulassung:	AA	Ex-freier Bereich
020	Ausgang:	BA	2-Leiter 4-20mA HART
030	Anzeige; Bedienung:	K	Farbanzeige mit Touch Control + Bluetooth
040	Gehäuse; Material:	F	Kompakt; 316L
050	Elektrischer Anschluss:	N	Stecker M12, IP66/68/69 NEMA Type 4X/6P
105	Prozessanschluss, Dichtfläche:	I1	Gewinde ISO228, G
110	Prozessanschluss:	WLJ	G1, 316L, frontbündig
200	Dichtung:	G	EPDM
210	Radar Technologie; Antennenmaterial	FB	80GHz; PEEK

Material group	Material	Order codes	Product contact parts
Metals	316L / 1.4404 ¹	Feature: 110 Option: WLJ	Process connections, metallic only
Rubber	EPDM ⁴	Feature: 200 Option: G	Gasket
Plastics	PEEK ²	Feature: 210 Option: FB	Antenna

den folgenden Bestimmungen entspricht:
is in conformity with the following provisions:

Regulations Verordnung (EG) Nr. 1935/2004 über Materialien und Gegenstände, die dazu bestimmt sind, mit Lebensmitteln in Berührung zu kommen, Artikel 3, 5, 15 und 17.
Regulation (EC) No. 1935/2004, on materials and articles intended to come into contact with food, article 3, 5, 15 and 17.

Verordnung (EG) Nr. 2023/2006 über die gute Herstellungspraxis für Materialien und Gegenstände die dazu bestimmt sind, mit Lebensmitteln in Berührung zu kommen.
Regulation (EC) No. 2023/2006 on good manufacturing practice for materials and articles intended to come into contact with food.

¹Erfüllt mindestens den Council of Europe - EDQM Guide “metals and alloys used in food contact materials and articles 2013 (1st edition)”

¹Meet at least the EDQM guide from the Council of Europe for metals and alloys used in food contact materials and articles (1st edition).

²Verordnung (EU) Nr. 10/2011 über Materialien und Gegenstände aus Kunststoff, die dazu bestimmt sind, mit Lebensmitteln in Berührung zu kommen.

²Regulation (EU) 10/2011 on plastic materials and articles intended to come into contact with food.

⁴BfR-Empfehlungen zu Materialien für den Lebensmittelkontakt XXI. Bedarfsgegenstände auf Basis von Natur- und Synthetikgummi

⁴BfR Recommendations on Food Contact Materials XXI. Commodities based on Natural and Synthetic Rubber

Die Konformitätserklärung gilt ausschließlich für das aufgeführte Gerät im Auslieferungszustand, für den Kunden Herbstreith & Fox GmbH & Co. KG, Turnstr. 37, 75305 Neuenbürg, Deutschland und für die Dauer der Feldtestphase bis zur Serienfreigabe.

The Declaration of Conformity applies exclusively to the listed device as delivered, for the customer Herbstreith & Fox GmbH & Co. KG, Turnstr. 37, 75305 Neuenbürg, Germany and for the duration of the field test phase up to the series release.

Maulburg, 4-Januar-2024
Endress+Hauser SE+Co. KG

i.V. Dr. Arno Götz
Senior Expert Product Compliance
Research & Development

i.V. Manfred Hammer
Dept. Manager Quality Management/FSM
Research & Development